
1 

 

                                                 Protokół nr VII/15 
z sesji Rady Miejskiej Węglińca dnia 28.04.2015 r.  

miejsce posiedzenia – sala posiedzeń UGiM w W ęglińcu 
 

O godzinie 9.00 Przewodniczący Rady Miejskiej Węglińca Pan Waldemar Błauciak 
poprosił o wyłączenie telefonów komórkowych i otworzył VII Sesję Rady Miejskiej 
Węglińca. Na podstawie listy obecności (zał. nr 1) stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 
14, nieobecny radny pan Krzysztof Kutrowski – usprawiedliwił, że się spóźni. Następnie 
Przewodniczący przywitał Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec – Stanisława Mikołajczyka, 
Sekretarza Gminy i Miasta Węgliniec Marcina Paplę, zaproszonych gości, radnych oraz 
protokolanta a szczególnie Kazimierza Słabickiego- przedstawiciela Powiatu Zgorzeleckiego 
w Zarządzie Wojewódzkim Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP we Wrocławiu, 
Zastępcę Komendanta Państwowej Straży Pożarnej   w Zgorzelcu  starszego kapitana                                 
Wojciecha Cielenia, Komendanta Straży Miejskiej w Węglińcu p. Adama Gajewskiego, 
Komendanta Komisariatu  Policji w Pieńsku podkomisarza Piotra Białka, Komendanta 
Zarządu Miejsko-Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Węglińcu  p. Janusza 
Drosia. Lista osób zaproszonych stanowi zał. nr 2.  Przewodniczący Rady przedstawił 
porządek obrad stanowiący załącznik nr 3. Wobec braku jakichkolwiek uwag co do porządku 
obrad przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu tj. przyjęcie protokołów sesji z dnia 31 
marca 2015r.  Radni nie zgłosili żadnych uwag do w/w protokołu więc przystąpiono do 
głosowania za jego przyjęciem.  

- Przyjęcie protokołu sesji z dnia 31 marca 2015r. 
 14 głosów „za”, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 
Następnym punktem obrad było sprawozdanie z działalności Burmistrza pomiędzy 

sesjami tj. od 1 marca do 31 marca 2015r.. Pierwsze pytanie padło od Radnego S. Papieża                        
i dotyczyło spotkania Burmistrza z mieszkańcami ul. Piłsudskiego w Węglińcu                                      
i przedstawicielami firmy  DINO- jakie były opinie mieszkańców. Burmistrz                                         
odpowiedział, że mieszkańcy wnosili o lokalizację urządzeń chłodniczych  oraz rampy 
dostawczej od strony drogi 296, tak aby nie zakłócać spokoju mieszkańców, uporządkowanie 
zadrzewienia terenów zielonych, zmodernizowania infrastruktury tj. utwardzenia dróg,  
oświetlenia. Drugie pytanie autorstwa Radnego M. Wawrzynka  dotyczyło uczestnictwa 
Burmistrza w konferencji dotyczącej gospodarki wodno-ściekowej oraz wniosków 
wynikających  z tej  konferencji.  Burmistrz w odpowiedzi stwierdził, że wnioski z 
konferencji zostały w części przekazane na spotkaniu zespołu roboczego, które odbyło się w 
marcu a informacje z konferencji są obecnie wytycznymi do opracowania danych 
technicznych tj. struktury zagęszczenia, co pozwoli na wybór  koncepcji  porządkowania 
gospodarki wodno-ściekowej oraz podjęcia decyzji, czy mają to być przydomowe 
oczyszczalnie ścieków, zbiorcza oczyszczalnia ścieków, czy łączone te dwie formy. Następne 
spotkanie zespołu roboczego odbędzie się na początku maja. 
Kolejne pytanie do  sprawozdania zadała p. Wajda i dotyczyło ono odniesienia się zarządców 
nieruchomości do faktu, iż to oni muszą odprowadzać opłaty za wywóz nieczystości. Po 
udzieleniu obszernych informacji w tym temacie przez Burmistrza, głos zabrał radny                                      
Z. Zawadzki kierując pytanie do Burmistrza dotyczące spotkania z p. Alfredem Janickim oraz 
przedstawicielami Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Węglinieckiej odnośnie użytkowania 
garaży przy Węglinieckim Centrum Kultury w Węglińcu. Burmistrz w odpowiedzi 
potwierdził chęć obu podmiotów do zagospodarowania garaży na tzw. Izbę Podolską i 
wystawę początków osadnictwa w mieście Węgliniec oraz jego historii związanej z historią 
kolejnictwa. Przekazanie pomieszczeń zostanie zrealizowane po opróżnieniu ich przez 
Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury. Następnie zostanie wykonana instalacja 
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elektryczna na koszt gminy, a przystosowanie pomieszczeń na działalność poniosą 
stowarzyszenia.  

 
 Po tej wypowiedzi  wobec braku kolejnych pytań  przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania.  : 
Kto jest za przyjęciem sprawozdania z pracy Burmistrza za okres od 1 do 31 

marca 2015r. ? 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli sprawozdanie.   
 

Przewodniczący przeszedł do następnego punktu tj. przyjęcia sprawozdania z prac Komisji 
stałych Rady Miejskiej Węglińca w I kwartale 2015r. 
Jako pierwszy sprawozdanie złożył przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej  radny 
Z. Zawadzki  ( załącznik nr 4 )  
Następnie sprawozdanie złożył przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku 
Publicznego- radny G. Tyrakowski ( załącznik nr 5 ),  przewodniczący Komisji Rolnictwa                              
i Ochrony Środowiska - radny M. Wawrzynek ( załącznik nr 6),  przewodnicząca Komisji 
Zdrowia i Spraw Socjalnych – radna B. Wajda  ( załącznik nr 7) i przewodnicząca Komisji 
Oświaty i Kultury- radna M. Fedyczkowska ( załącznik nr 8). 
 
Po złożeniu sprawozdania przez przewodniczących komisji Rady Miejskiej Przewodniczący 
przystąpił do następnego punktu obrad tj. analizy  bezpieczeństwa na terenie Gminy i  Miasta 
Węgliniec w 2014 r. 
Zanim przystąpiono do przedstawienia powyższych informacji, Przewodniczący Rady oraz 
Burmistrz  podziękowali  p. Kazimierzowi Słabickiego za długoletnią współpracę.  
 
Jako pierwszy prezentacje dotyczącą analizy  bezpieczeństwa  w roku 2014 przedstawił  z-ca 
komendanta  Państwowej Straży Pożarnej w Zgorzelcu  p. Wojciech Cieleń ( załącznik nr 9) 
Radni nie mieli pytań do przedstawionej prezentacji. 
Następnie głos zabrał p. Janusz Droś  Komendant Gminny Związku  Ochotniczych Straży 
Pożarnych  w Węglińcu ( załącznik nr  10 ) 
Po zaprezentowaniu informacji dotyczących działań OSP na terenie gminy  radna B.Wajda 
zadała pytanie dotyczące możliwości sprawdzania porządku  przez członków OSP, natomiast  
radny S. Papież zapytał jak układa się współpraca z OSP w Starym Węglińcu. 
P. J. Droś wyczerpująco odpowiedział na zadane pytania. 
Następnie głos zabrał  p. Kazimierz Słabicki oraz wręczył medal „Na straży” 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej p. Waldemarowi Błauciakowi. 
Na zakończenie tematu związanego z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi Burmistrz 
przedstawił nakłady poniesione na ich funkcjonowanie w 2014 roku oraz nakłady planowane 
w 2015 roku. 
Kolejne informacje dotyczące bezpieczeństwa zaprezentował  Komendant Komisariatu Policji                        
w Pieńsku  Podkomisarz Wojciech Białek ( załącznik nr 11) 
Po zakończeniu prezentacji  radni zadali szereg pytań, szczególnie związanych z planowaną 
reorganizacją Komisariatu, na które Komendant wyczerpująco odpowiedział. 
O godzinie 10.50 Przewodniczący zarządził przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11.15. 
( o godz. 11.15 przybył radny Krzysztof Kutrowski). 
Po wznowieniu obrad głos zabrał p. Adam Gajewski Komendant Straży Miejskiej w 
Węglińcu przedstawiając informacje o działalności Straży Miejskiej w roku 2014 ( załącznik 
nr 12). 
Radni zadali Komendantowi kilka pytań, na które wyczerpująco odpowiedział. 
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Następnie przystąpiono do realizacji punktu związanego ze sprawozdaniem z „Akcji zima” 
Informacje dotyczące tego tematu obrad przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec                                
p. Stanisław Mikołajczyk. Były to  dane dotyczące wydatków na odśnieżanie, częstotliwości 
odśnieżania w poszczególnych miejscowościach w odniesieniu do roku kalendarzowego 2014 
oraz wydatków poniesionych w okresach zimowych na przełomie lat 2012/2013, 2013/2014                                         
i  2014/2015. 
Na zapytanie radnej E. Grabowskiej dotyczące zagospodarowania środków finansowych 
pozostałych z akcji zima Burmistrz odpowiedział, że wspomniane środki zostaną 
przeznaczone na pozimowe uzupełnienia ubytków w drogach. 
Odnośnie następnego punktu dotyczącego  interpelacji i zapytań radnych Przewodniczący 
przypomniał, że u  p. protokolant są druki, na których można je zapisać. 
Następnie Przewodniczący zarządził 5 minutową przerwę. O godz. 11.50 radny M. Mól 
opuścił salę. 
Obrady wznowiono o godz. 11.55 i  przystąpiono do kolejnego punktu obrad tj.  „Blok 
uchwał”.  
 
9.1 w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 25/IV/14 Rady Miejskiej 
Węglińca z dnia 30.12.2014 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2015 – 2025.  
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Burmistrz S. Mikołajczyk poinformował, iż potrzeba zmian w WPF została przedstawiona 
wyczerpująco na mającej  miejsce w dniu poprzednim posiedzeniu Komisji Gospodarczo-
Finansowej. Brak było pytań odnośnie uchwały, przystąpiono więc do głosowania.  
Za przyj ęciem uchwały oznaczonej punktem 9.1. – głosowało 14 radnych ( nieobecny 
radny M. Mól) - (Uchwała Nr 67/VII/15 Rady Miejskiej W ęglińca w sprawie zmiany 
załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 25/IV/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 30.12.2014 
r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec na 
lata 2015 – 2025 (załącznik  nr 13)). 
 
9.2 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie zmian w budżecie. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Pan Burmistrz S. Mikołajczyk poinformował, że zmiany w budżecie zostały wyczerpująco 
omówione na posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Finansowej.  
Radny Z. Zawadzki zgłosił uwagę, że na posiedzeniu Komisji Gospodarczej-Finansowej 
podjęto decyzję o dodatkowym zapisie w uchwale dotyczącym  zagwarantowania środków na 
remont ubytków w drogach gminnych ( pkt 2. Dział 600 – środki za zakupienie materiałów na 
zasypanie ubytków w drodze gruntowej). 
Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem poprawki – 14 głosami „za’ przyjęto 
poprawkę do projektu uchwały. 
Następnie przewodniczący ogłosił głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały 
oznaczonej numerem 9.2 z naniesioną poprawką. Radni jednogłośnie 14 głosami „za” 
przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 68/VII/15 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie zmian w 
budżecie  (załącznik nr 14)) 
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9.3 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
członkowie komisji  mieli dylemat dotyczący tej uchwały.  
Członkowie komisji 4 głosami ”za” pozytywnie zaopiniowała nieodpłatne nabycie drogi  na 
działce nr 237/8, natomiast 4 głosami „za” negatywnie zaopiniowała przejęcie drogi 
położonej na działce  237/19. 
Burmistrz przedstawił radnym graficzne położenie wspomnianych dróg oraz wyczerpująco 
omówił  zasady przejęcia nieruchomości.  Następnie wywiązała się dyskusja dotycząca 
nabycia w/w nieruchomości. Po zakończeniu dyskusji i wypracowaniu stanowiska 
Przewodniczący przystąpił do głosowania projektu uchwały oznaczonej numerem 9.3 
Radni przy 12 głosach „za” i 2 głosach „przeciw” przyjęli uchwałę (Uchwała Nr 
69/VII/15 Rady Miejskiej W ęglińca w sprawie nieodpłatnego nabycie nieruchomości 
(załącznik nr 15)) 
 
 
9.4 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Burmistrz udzielił kilku dodatkowych informacji w tym punkcie po czym przewodniczący                    
W. Błauciak przystąpił do głosowania.  
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęli uchwałę (Uchwała Nr 70/VII/15 Rady 
Miejskiej W ęglińca w sprawie nieodpłatnego nabycie nieruchomości. (załącznik nr 16)) 
 
9.5 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat na pomieszczenie gospodarcze                              
o pow. 9,20 m2 na działce o numerze ewidencyjnym 36/114 położone w Węglińcu przy ul. 
Sikorskiego  z Panem Adamem Suszko. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy 1 
głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 71/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Załącznik 
nr 17) 
 
9.6 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
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Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat na pomieszczenie gospodarcze                          
o powierzchni 4,60 m2 na działce o numerze ewidencyjnym 61/60  położone w Węglińcu 
przy ul. Wojska Polskiego  z Panem Lucjanem Urbanem. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy 1 
głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 72/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (załącznik 
nr 18)). 
 
9.7 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat na pomieszczenia gospodarcze                         
o powierzchni łącznej 8,00 m2 na działce o numerze ewidencyjnym 36/114  położone                                  
w Węglińcu przy ul. Wojska Polskiego  z Panią Henryką Urbanem. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy                      
1 głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 73/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego ( załącznik  
nr 19 )). 
 
9.8 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat na pomieszczenia gospodarcze                       
o powierzchni 10,90 m2 na działce o numerze ewidencyjnym 61/60  położone w Węglińcu 
przy ul. Wojska Polskiego  z Panem Szymonem Karolakiem. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy                           
1 głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 74/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego ( załącznik 
nr 20 )). 
 
 
9.9 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat na pomieszczenie gospodarcze                                
o powierzchni 6,20 m2 na działce o numerze ewidencyjnym 36/124  położone w Węglińcu 
przy ul. Wojska Polskiego  z Panią Danutą Kapeluch i Panem Henrykiem Kapeluchem. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy 1 
głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 75/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego ( załącznik 
nr 21)). 
 
 
9.10 Uchwała Rady Miejskiej w sprawie wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczo – Finansowej. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej, Radny Z. Zawadzki poinformował, iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt i głosowała 4 głosami „za”. 
 
Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu na okres do 5 lat garażu o powierzchni 15,00 m2 na 
działce o numerze ewidencyjnym 36/124  położone w Węglińcu przy ul. Wojska Polskiego                         
z Panią Danutą Kapeluch i Panem Henrykiem Kapeluchem. 
Przewodniczący zapytał: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?” 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały. Radni 13 głosami za, przy 1 
głosie wstrzymującym się przyj ęli uchwałę. (Uchwała Nr 76/VII/15 Rady Miejskiej 
Węglińca w sprawie wyrażenie zgody na wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu ( załącznik nr 22 )). 
 
 Po wyczerpaniu bloku uchwał przystąpiono do następnego punktu obrad „Sprawy 
organizacyjne”- prezentacja  i głosowanie wniosków wypracowanych przez komisje w 
okresie  międzysesyjnym. W pierwszej kolejności Przewodniczący poprosił o przedstawienie 
wypracowanych wniosków  w okresie międzysesyjnym Przewodniczącego Komisji 
Gospodarczo-Finansowej p. Zbigniewa Zawadzkiego 
Przewodniczący poinformował, że Komisja nie wypracowała wniosków tylko pozytywnie 
zaopiniowała  pismo Miejsko-Gminnego Zarządu OSP w Węglińcu o dofinansowanie kwotą 
1200,00 zł   powiatowych zawodów sportowych, które odbędą się w Czerwonej Wodzie. 
Następnie Przewodniczący poprosił o przedstawienie wypracowanych wniosków 
Przewodniczącą Komisji Oświaty i Kultury p. M. Fedyczkowską. 
Przewodnicząca poinformowała, że posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury odbyło się                                     
w dwóch częściach, pierwszą część stanowiła wizja w terenie obiektów oświatowych, 
kulturalnych i sportowych, w drugiej części  członkowie komisji podjęli decyzję, że na 
następnym posiedzeniu komisji zostaną wypracowane wnioski. 
Przewodniczący kolejnej Komisji tj.  Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego p. Grzegorz 
Tyrakowski poinformował, że członkowie Komisji nie wypracowali wniosków, ale 
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pozytywnie zaopiniowali sprawozdania przedstawione przez Miejsko-Gminny Zarząd OSP                  
w Węglińcu,  Państwową Straż Pożarną w Zgorzelcu, Komisariat Policji w Pieńsku oraz Straż 
Miejską w Węglińcu. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska p. M. Wawrzynek 
poinformował, że  członkowie komisji nie wypracowali wniosków. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowała, że Komisja nie 
wypracowała wniosków ponieważ nie obradowała w okresie  międzysesyjnym. 
O godz. 12.45 radny G. Tyrakowski opuścił salę. 
 
 Następnie przystąpiono do przedstawienia korespondencji skierowanej do Rady                                 
w okresie między sesjami. W tym punkcie Przewodniczący oraz Zastępca Przewodniczącego 
przedstawili każde pismo  wraz z ich nadawcami. Przewodniczący poinformował także                                  
o możliwości wglądu do pism w Biurze Rady. 
 
Następnym punktem obrad były interpelacje i zapytania do Burmistrza.  
Radny Z. Zawadzki skierował zapytanie do Burmistrza – czy Urząd Gminy i  Miasta w 
Węglińcu podjął działania zmierzające do wytyczenia i wykonania drogi do przestanku PKP                                 
( załącznik nr 23).  Burmistrz krótko odpowiedział na pytanie, że nie. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do przedostatniego punktu obrad tj. 
„Wolne głosy i komunikaty” 
Pierwsze zapytanie wpłynęło od radnej B. Fink- dotyczyło konieczności remontu ogrodzenia 
cmentarza oraz częstotliwości podstawiania kontenera na odpady wielkogabrytowe. 
Następny komunikat zgłosił radny A.Fink- dotyczył  przedzielenia pomieszczenia szatni na 
stadionie w Węglińcu oraz  pytania zadali następni radni w kolejności: 
- radna W. Batog- czy podjęto działania związane z wynajmem klubu Relax oraz czy istnieje 
możliwość ogrodzenia placu zabaw w Zielonce ( sołectwo posiada  siatkę i słupki na 
ogrodzenie), 
- radna M. Fedyczkowska – jakie działania należy podjąć, aby doprowadzić do naprawy 
nawierzchni drogi 296, 
- radna B. Wajda - jaki jest koszt ułożenia  1 m2 asfaltu przez ZUK, 
- radny A. Fink – czy zarządca stadionu zostanie zobligowany do naprawy rowów na 
stadionie, 
- radny K. Kutrowski – czy jest możliwość wykonania ścieżek rowerowych nad łącznikiem 
kanalizacyjnym w ramach środków pozyskanych z Unii Europejskiej oraz jakie jest 
wypracowane stanowisko odnośnie szamb przydomowych, 
- radna W. Batog- czy cala Zielonka zostanie podłączona do oczyszczalni ścieków, 
Burmistrz wyczerpująco odpowiedział na zadawane pytania. 
 
Odnośnie  drogi 296 radna M. Fedyczkowska wystąpiła z wnioskiem o pisemne  wystąpienie  
do Marszałka Województwa Dolnośląskiego o remont drogi 296 na odcinku Piaseczna- 
Ruszów. Wniosek został przegłosowany 13 głosami „za”. 
 
Następnie  Przewodniczący zabrał głos w sprawie uporządkowania działki położonej za 
nadleśnictwem i będącej własnością gminy. Przewodniczący przypomniał radnym                                           
o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych oraz poinformował o planowanej 
uroczystej sesji z okazji 25-lecia samorządu w dniu 27 maja 2015  roku, która odbędzie się w 
hali sportowej w Węglińcu. 
Po przewodniczącym głos zabrał jeszcze Burmistrz prosząc radnych o przygotowanie danych 
dotyczących  remontu ubytku w drogach gruntowych czyli  wyspecyfikowanie 
najpilniejszych potrzeb w tym zakresie. Burmistrz zaprosił także członków Komisji Oświaty  
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i Kultury na spotkanie w dniu 6 maja,  dotyczące podziału środków dla klubów sportowych, 
poinformował o rozstrzygnięciu przetargu na zieleń oraz o przeprowadzanych w Urzędzie 
Gminy i Miasta kontrolach RIO i WIOŚ 
 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do ostatniego punktu obrad i słowami „Zamykam 
7. sesję Rady Miejskiej Węglińca” zakończył obrady o godzinie 13:35 
 
 
 
         PRZEWODNICZĄCY RADY  
         (-) WALDEMAR BŁAUCIAK 
 
 
 
Protokołowała: 
Beata Bogacz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


